
 
 

 

Mondelinge vraag voor het vragenhalfuurtje Raad  
    
 
Datum: 26 september 2017 
 
Indiener: CDA, Jan Dekker 
 
Onderwerp: Verontrustende verslechtering aanrijtijden ambulance 
 

 

 
Inleiding: 

 
1. Tijdens de themavond op 19 september jl. is gepresenteerd dat de aanrijtijden van de 

ambulancedienst steeds verder verslechtert waarbij met name bij de ambulancedienst in 
een sterke en verontrustende mate de vastgestelde normen niet gerealiseerd kunnen 
worden. 

2. De ambulancedienst rapporteert voor de kernen Vlist (55,6%!!), Krimpen aan de Lek 
(73,1%); Ouderkerk aan de IJssel (73,7%); Lekkerkerk (75,8%), (Schoonhoven (76,4%) 
over het eerste half, daar waar de norm 95% is. 

3. In de betreffende presentatie is tevens aangegeven dat een verbetering van deze 
prestatie indicatoren niet valt te verwachten en dat vrijwillige hulpverleners en brandweer 
steeds meer de benodigde noodzorg moet gaan leveren. 

4. Het CDA stelt dat de financiële bijdragen aan deze hulpdienst gebaseerd is op realisatie 
van de wettelijke normen door deze dienst 

 
Vragen 

 
1. Onderschrijft het college het hier bovengenoemde en zo nee, wat is volgens het college 

de werkelijke situatie? 
2. Op welke wijze gaat het college de betreffende dienst stimuleren om de normen te 

halen? 
3. Het CDA verzoekt het college om aan te geven of en hoe de inzet van de brandweer en 

vrijwilligers de “gaten” in dienstverlening van de ambulancedienst kan “vullen” en 
wanneer dit gerealiseerd is. 

 
 
 
 
 


